
Záznam 

ze schůze Osadního výboru Kuří konané dne 2. 6. 2011 

 

Schůze OV se zabývala následujícími záležitostmi: 

 

1) doprava – kontroly MP průjezdu vozidel nad 6 t v Kuří trvají; 

 - návrh zrušení mimoúrovňové křižovatky Lipany na Silničním okruhu 

kolem Prahy při jednání s ŘSD byl opětně uplatňován u p. starosty a 

p. tajemníka; 

 - návrh nového dopravního řešení (omezená rychlost max. 30 km / 

hod, pozor chodci, zúžená vozovka) v Květné ul. vyřizuje p. Šrůta 

z MÚ (vyjádření Policie ČR, odboru dopravy MÚ); 

 

2)  - územní plán – OV setrvává na svém dosavadním stanovisku, které bude 

 prezentováno v námitkovém řízení (v souvislosti s řešením kanalizace 

v Kuří); 

 taktéž občané mohou své připomínky uplatnit v námitkovém řízení 

                (předpoklad září – říjen); 

 

3) - kanalizace Kuří – MÚ zatím nepředložil žádný jiný model konkrétního 

               řešení (dotace, spoluúčast města) než návrh OV; 

 

4) - kanalizace Kuříčko – proběhlo jednání finančního výboru, na kterém bylo 

finanční zabezpečení výstavby I. etapy odsouhlaseno s tím, že je nutno ještě 

dopracovat některé potřebné doklady;  

 

5) údržba rybníka – p. Vít provedl zaměření Hořejšího rybníka; 

- pokud se týče statusu rybníka jako požární nádrže, má Mgr. Skočdopole 

předložit návrh na změnu vyhlášky na zastupitelstvu 22. 6. 2011; 

- příprava akce byla prodiskutována s přítomnými členy SDH, kteří mají 

Hořejší rybník – požární nádrž v péči (spoluúčast na rekognoskaci dna – p. Kříž 

zajistí člun); 

- JUDr. Kousal bude kontaktovat firmy ohledně zajištění rozboru bahna jako 

podkladu pro informování odboru životního prostředí; 

- následně bude hledáno optimální technické řešení a způsob financování 

(dotace) na základě odhadu kubatury bahna nutného k odstranění; 

 

6) lávka přes potok – na rekonstrukci bude objednán materiál u fy Damma 

(nejlevnější); 

 



7) prodej části parcely č. 47/8, k. ú. Kuří pí Maláškové - OV znovu posoudil její 

žádost a většinou hlasů s prodejem vyslovil souhlas na základě toho, že se 

jedná o pozemek ve svahu nad silnicí v ul. V Roklích; 

 

8) žádost o dotaci na instalaci laviček v Kuří z MAS o. p. s. Říčany – komplikovaná 

žádost (nutný projekt, projednání na stavebním úřadě, elektronické 

zpracování, zapracování do materiálu města) vzhledem ke krátkému 

letošnímu termínu na podání bude předložena do výběrového řízení na příští 

rok; 

 

9) Dětský den se uskuteční 11. 6. 2011 v 10 00 hod u Hořejšího rybníka; 

 

10) Budova bývalé samoobsluhy – exekuční řízení bylo zrušeno, bude obnoven již 

dříve započatý proces směny za jiný majetek Města Říčany, aby chátrající 

objekt mohl být zbourán; 

 

11) Prořez stromů – Mgr. Šebková z MÚ nabídla provedení prořezu dalších 2-3 

stromů v Květné ul. za 10 000 Kč; 

 

12) Pronájem školy  - v rozporu se stanoviskem OV odbor správy majetku 

zpracovává návrh smlouvy na dobu neurčitou, pro nájemce zřejmě vzhledem 

ke krátkosti výpovědní lhůty nepřijatelnou; 

 

13) Plot Pozimos  - OV vyslovil souhlas se záměnou zchátralé zídky za drátěný 

plot; 

 

14) Různé - v ul. Skalní jsou dlouhodobě uskladněny betonové žlaby omezující její 

průjezdnost – nutno zjistit majitele. 

 

 

JUDr. Antonín Kousal 

   předseda OV Kuří 

 

 

 

 
 


